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استاندار خوزستان :
باشگاه های ورزشی متضرر 

از كرونا تسهيلات دريافت مي كنند
استاندار خوزستان گفت: باشگاه داران آسیب دیده از کرونا برای 
جبران خسارات، با حمایت دولت و ستاد ملی مقابله با کرونا 

تسهیلات لازم دریافت می کنند.
غلامرضا شریعتی اظهار داشت: در حال پیگیری هستیم تا از 
طریق وزارت ورزش و ستاد مقابله با کرونا تسهیلاتی را برای 
باشگاه داران و کسانی که متضرر شده اند، فراهم کنیم تا با این 
اقدام بتوانیم بخشی از خسارات و مشکلات آنان را مرتفع کنیم. 
وی بیان کرد: تمام باشگاه داران و افرادی که از طریق اقتصادی 
در ورزش فعالیت می کنند در این ایام نهایت همکاری را با ستاد 
مقابله با کرونا داشته اند هر چند آسیب های فراوانی دیده اند که 

جا دارد از آنها تشکر ویژه ای نمایم.
استاندار خوزستان ادامه داد: از مشکلات و دغدغه مالی همه 
باشگاه ها اطلاع داریم اما همه ما باید متعهد به قانون باشیم و در 

این برهه سلامت جامعه از هر چیزی مهمتر است.
وی گفت: از همراهی تمامی باشگاه داران، تیم های ورزشی 
و ورزشکاران تشکر می کنم انشاا... هر چه زودتر این مشکل 
برطرف شود و وضعیت به حالت عادی برگردد تا این افراد بتوانند 

به خدماتشان در جهت نشاط و شادابی جامعه ادامه دهند.
شریعتی افزود: بسیاری از باشگاه ها در محل اجاره ای هستند و 
مدیران آنها باید مبالغ بالایی را در شرایط بسته بودن باشگاه بابت 
اجاره پرداخت کنند اما اکنون چاره ای جز صبر و شکیبایی تا زمان 
رفع وضعیت بحرانی این ویروس نداریم البته سعی می کنیم تا 

حد امکان از آنها حمایت کنیم و جای هیچ نگرانی نیست.
وی خطاب به ورزشکاران استان گفت: بهتر است که در شرایط 
فعلی و برای حفظ سلامت و شادابی روحیه خود از ورزش در 
خانه غافل نشوند و تمرینات ورزشی لازم را در منزل انجام دهند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان :
80 درصد حجم 

تالاب ها آبگيری شده است
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: میزان آبگیری 
تا به امروز در تالاب هورالعظیم ۹۶درصد، تالاب شادگان ۹۰ 
درصد، بامدژ ۸۶ درصد، میانگران ۸۴ درصد و بندون ۴۰ درصد 

برآورد شده است.
محمد جواد اشرفی، مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان، 
ظهر امروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در اهواز در تشریح 
اهمیت تالاب های استان اظهار کرد: تالاب ها به دلیل نقش 
کارکردی در تامین معیشت و اقتصاد تالاب نشینان و البته محیط 
زیست، حیات پرندگان، آبزیان و جاندارانی که زندگی شان به زنده 

ماندن تالاب ها وابسته است بسیار با اهمیت هستند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان در رابطه با وضعیت 
فعلی تالاب ها عنوان کرد: با توجه به بارش های سال گذشته و 
اعمال مدیریت در تامین حقابه و حفظ و نگهداشت آب ، وضعیت 

فعلی تالاب های استان خوزستان مطلوب است.
وی افزود: با درنظر گرفتن نزولات جوی امسال و سال آبی 
گذشته و همچنین اعمال مدیریت در تامین حقابه وحفظ و 
نگهداشت آب تالاب ها، میزان آبگیری تا به امروز  در تالاب 
هورالعظیم ۹۶درصد، تالاب شادگان ۹۰ درصد، بامدژ ۸۶ درصد، 

میانگران ۸۴ درصد و بندون ۴۰ درصد برآورد شده است.
اشرفی بیان کرد: خوشبختانه تالاب میانگران در ایذه امسال به 
صورت مستمر آب داشت و میزان آب در این تالاب کاهش پیدا 

نکرده است.
وی در رابطه با تالاب های هورالعظیم و شادگان افزود: علاوه بر 
نزولات جوی مناسب ، اجرای برنامه های مدیریتی آب در این 
تالاب ها باعث شده  تا بسیاری از قسمت ها که سال های قبل، 
خشک و به کانون های گردوغبار در استان تبدیل شده بودند، زیر 

آب رفته و کانون،های گردوغبار در این نواحی مهار شود.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
هوا گرم تر می شود

مدیرکل هواشناسی خوزستان گفت: از سه شنبه در بیشتر نقاط 
استان خوزستان روند افزایشی دمای هوا بین سه تا پنج درجه ای 

پیش بینی می شود.
محمد سبزه زاری اظهار کرد: به دلیل ضرایب بالای ناپایداری 
و همچنین عبور موج ضعیف لایه میانی جو تا روز یکشنبه )به 
ویژه روز یکشنبه(، بارش های پراکنده گاهی رگبار باران و احتمال 
رعدوبرق و ریزش تگرگ در مناطق مرتفع شمالی و شرقی و 
وزش بادهای متوسط در اغلب نقاط استان دور از انتظار نیست.

وی افزود: تا روز سه شنبه در بیشتر نقاط استان روند افزایش ۳ تا 
۵ درجه ای دما در خوزستان پیش بینی می شود.

رییس سازمان جهادکشاورزی خوزستان :
خوزستان رتبه اول پرورش 

گاوميش در كشور را دارد
ایسنا/خوزستان رییس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان گفت: 
و  تولید  و  داری  گاومیش  زمینه صنعت  در  خوزستان  استان 

پرورش آن مقام اول کشور را دارد.
راسی   ۵۰۰ دامداری  افتتاح  حاشیه  در  چنگلوایی  کیخسرو 
گاومیش شیری توام با ماهیان گرمابی اظهار کرد: ۴۰ درصد 
دام گاومیش کشور در استان خوزستان است و نوع نژادی که 
در خوزستان وجود دارد بهترین نژاد این دام  در سطح آسیا است.

وی افزود: استان خوزستان در زمینه صنعت گاومیش داری و 
تولید و پرورش آن مقام اول کشور را دارد.

رییس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان تصریح کرد: با توجه 
به حضور و پرورش این دام در استان، جایگاه بسیار خوبی در 
تولید شیر و گوشت با کیفیت در کشور داریم.چنگلوایی با اشاره 
به افتتاح دامداری ۵۰۰ راسی گاومیش شیری توام با ماهیان 
در  و  توسط بخش خصوصی  این طرح  گرمابی عنوان کرد: 
راستای ایجاد واحدهای صنعتی پرورش گاومیش احداث شده 
است. وی ادامه  داد: اولین بار است که طرح پرورش گاومیش 
توام با پرورش ماهی در استان خوزستان اجرایی می شود. در این 
زمینه پیش بینی این است که سالانه این واحد ۲ هزار تن شیر و 
۱۸۰ تن گوشت تولید کند. همچنین پیش بینی می شود حدود 

۵۰ تن ماهی در حوضچه های این طرح تولید شود.
رییس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان خاطرنشان کرد: در 
این طرح ۲۲ نفر به صورت مستقیم مشغول به کار خواهند شد 

و برای ۵۰  نفر نیز به صورت غیرمستقیم  شغل ایجاد می شود.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
انفجار  بینی  پیش  به  توجه  با  گفت:  اهواز 
بیماری در روزهای آتی احتمال اعمال ضوابط 
استان  سطح  در  تری  جدی  و  سختگیرانه 

است. مطرح 
دانشگاه  رسانی  اطلاع  کانال  روابط  گزارش  به 
علی  دکتر  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم 
ستاد  نشست  برگزاری  به  اشاره  با  پور  احسان 
مدیریت بیماری کرونا با حضور استاندر خوزستان 
و مدیران متولی این حوزه اظهار داشت: اگر وضع 
فعلی روند بیماری کرونا که در جامعه شاهده آن 
هستیم ادامه یابد ضوابط سختگیرانه تری اعمال 

خواهد شد.
در  کارشناسی  نظرات  طرح  به  اشاره  با  وی  
در  کرونا  بیماری  افزایشی  روند  خصوص 
خوزستان  بیان کرد: با پیش بینی سیر صعودی 

مبتلایان، احتمال تعطیلی هفته آینده در استان 
وجود دارد.

شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
عملیاتی  راهکارهای  ابلاغ  بر  تاکید  با  اهواز  

جدیدی برای افزایش خدمات بهداشتی و درمانی 
تصریح کرد: افزایش تختهای درنظر گرفته برای 
بیماران، تجهیز بیشتر مراکز، به کارگیری بیشتر 
نیروهای درمانی و ظرفیت سازی های جدید، در 
کنار کمک های مختلف که از سوی ارگان های 
ارایه شد از جمله این راهکارهای عملیاتی است.

به گفته مسوولان دانشگاه علوم پزشکی اهواز 
در  خوزستان  در  کرونا  بیماری  به  ابتلا  موارد 
یک هفته اخیر روند افزایشی داشته که افزایش 
گذاری  فاصله  نکردن  رعایت  و  بیماریابی 
موثری  نقش  آمار  این  افزایش  در  اجتماعی 

داشته است.
ویروس کرونا نخستین بار در شهر ووهان چین 
کشور   ۲۰۰ از  بیش  به  تاکنون  و  شد  شناسایی 
سرایت کرده است و سازمان بهداشت جهانی را 

بر آن داشته تا وضعیت فوق العاده اعلام کند.

زیرساختی  پروژه های  اجرای  تاثیر  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
نقش  که  مسیرهایی  در  پروژه ها  اجرای  گفت:  مختلف،  مناطق  در 
کمربندی اهواز را دارند و مناطقی را از بن بست خارج می کنند، ارزش 
منطقه بندی را بالا می برد و با اجرای این پروژه ها به سمت عدالت 
کمربندی،  مناطق  در  پروژه ها  این  می رویم.  پیش  شهر  سطح  در 
تاثیرگذاری و اثربخشی سازه هایی که بر روی رودخانه احداث شده اند 

را نیز افزایش می دهند.
غلامرضا شریعتی در حاشیه بازدید از پروژه های عمرانی در حال اجرا 
در شهر اهواز اظهار کرد: شهرداری و شورای شهر اهواز پروژه های 
بزرگ و  زیرساختی قبلی را سرعت بخشیده اند و پروژه های جدیدی 
ترافیک  و  نقل  و  اصلاح وضعیت حمل  در  که  کرده اند  آغاز  نیز  را 

شهری نقش خواهد داشت.
وی افزود: اجرای این پروژه ها به نوعی در نمادهای توسعه ای شهر و 

زیباسازی اهواز نقش دارند و تاثیرگذار خواهند بود.
به  اهواز  در  بزرگی  پیمانکاران  کرد:  تصریح  خوزستان  استاندار 
نیز  پروژه ها  شروع  و  کارگاه ها  تجهیز  سرعت  و  شده اند  کارگیری 
خوب است و امیدواریم کارهایی که سال ها در اهواز باقی مانده بود، 
در این دوره به انجام برسد. البته پیش از این نیز زحمت هایی برای 

اجرای این پروژه ها کشیده شده بود.
شریعتی ادامه داد: اجرای پروژه ها در مسیرهایی که نقش کمربندی 
ارزش  می کنند،  خارج  بن بست  از  را  مناطقی  و  دارند  را  اهواز 
منطقه بندی را بالا می برد و با اجرای این پروژه ها به سمت عدالت 
کمربندی،  مناطق  در  پروژه ها  این  می رویم.  پیش  شهر  سطح  در 
تاثیرگذاری و اثربخشی سازه هایی که بر روی رودخانه احداث شده اند 

را نیز افزایش می دهند.
زیباسازی  پروژه های  و  غیرهمسطح  تقاطع های  احداث  گفت:  وی 
در اهواز در حال انجام هستند و پروژه ساحلی نیز با جدیت در حال 

انجام است.
کمک  شهرستانی  دستگاه های  همه  امیدوارم  کرد:  بیان  شریعتی 
کند تا سرعت بخشی و کیفیت بخشی پروژه ها افزایش یابد تا شرایط 

و  شدن  مدرن  سمت  به  را  اهواز  و  شود  تسهیل  اهواز  در  زندگی 
توسعه یافتگی پیش ببریم.

وی با اشاره به ورود قرارگاه خاتم الانبیا در اجرای پروژه های شهری 
اهواز، تصریح کرد: قرارگاه خاتم الانبیا از قبل پروژه های بزرگی در 
اما برخلاف سایر کلانشهرها، در مدیریت  خوزستان اجرا کرده بود 
شهری اهواز نقشی نداشت که با همت اعضای شورا و شهردار اهواز 
پروژه های  اجرای  حال  در  و  کرده  ورود  زمینه  این  در  قرارگاه  این 

بزرگی در سطح شهر اهواز است.
استاندار خوزستان گفت: قرارگاه خاتم الانبیا کارگاه بزرگی شکل داده 
که نوید سرعت و کیفیت بخشی به کار را می دهد. جلساتی نیز در این 
زمینه تشکیل خواهد شد و معاونت امور عمرانی استانداری خوزستان 
بررسی  برای  نیز  آینده  هفته  در  است.  امور  این  تسهیل  مسئول 
مشکلات شهرداری اهواز با دستگاه ها و شرکت های مختلف و برای 
برنامه ها و اهداف، جلسه ای برگزار می شود تا مشکلات به  پیشبرد 

حداقل برسد.
کرد:  اظهار  بازدید  این  حاشیه  در  نیز  اهواز  موسی شاعری شهردار 
اجرای  روند  و  داشتیم  بازدید  پروژه های شهری  مهم ترین  از  امروز 
اتصال  مسیر  پروژه های  از  است.  فعال  و  خوب  بسیار  پروژه ها  این 
پل ششم، پروژه تقاطع کارگاه قرارگاه خاتم، پروژه زیرگذر زردشت و 
مسیر اتصال آن به بلوار قدس و زیر گذر ۱۸ متری چهارم کیان آباد 
بررسی  را  پروژه ها  برخی  تا مشکلات  کردیم  بازدید  سپنتا  پروژه  و 
کنیم. امیدواریم همه این پروژه ها در این دوره مورد بهره برداری قرار 
بگیرند. وی افزود: این نوید را می دهیم که در سال ۹۹ تمامی این 

پروژه ها افتتاح شوند.
شهردار اهواز گفت: کارگاه قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا برای اجرای 
سه پروژه بزرگ عمرانی اهواز آماده شده است. تصور شورای شهر و 
مدیریت شهری این است که با بهره برداری از این پروژه ها بتوانیم 
شاهد اهوازی باشیم که به سمت توسعه یافتگی حرکت خواهد کرد.

در  سرعت  با  که  است  این  ما  اهداف  از  یکی  داد:  ادامه  شاعری 
اجرای پروژه ها، از این دوره شورای شهر و مدیریت شهری خاطره 

خوبی در ذهن مردم بر جای بگذاریم. بنابراین در قرارداد با قرارگاه 
خاتم الانبیا توافق شد که اقدامات در سه شیفت کاری و به صورت 
شبانه روزی انجام شود که به محض ابلاغ قرارداد، کار انجام خوهد 

شد و امیدواریم هفته آتی این کار انجام شود.
وی با اشاره به حمایت اعضای شورای شهر و استاندار خوزستان بیان 
کرد: امیدواریم در دوره شورای پنجم، شاهد افتتاح پروژه ها یا رسیدن 

به حداکثر پیشرفت فیزیکی باشیم.
بازدید  این  حاشیه  در  نیز  اهواز  شهر  شورای  عضو  حیدری  حسین 
اظهار کرد: رسیدن به یک توسعه پایدار، مستلزم تقویت زیرساخت ها 
در همه بخش ها است و این پروژه ها نیز برای تقویت زیرساخت های 

حمل و نقل و ترافیک شهری اهواز در حال اجرا هستند.
وی افزود: پروژه های تقاطع غیرهمسطح میدان دانشگاه، پل شهید 
اتوبان  و  به مهدیس، صنایع فولاد  امتداد پل ششم  کجباف، مسیر 
ماهشهر که رینگ مواصلاتی غرب به شرق اهواز را به هم متصل 

می کند، فعال هستند.
است و  ایجاد کرده  نیز  اشتغال  پروژه ها،  این  اجرای  حیدری گفت: 

صدها نفر در بخش کارگری و فنی فعال هستند.
عضو شورای شهر اهواز تصریح کرد: اجرای این پروژه های عمرانی، 
از  توان  تمام  با  نیز  ما  و  است  تأثیرگذار  اشتغال  و  بیکاری  رفع  در 
امیدواریم این  اجرای چنین پروژه های زیرساختی حمایت می کنیم. 

پروژه ها در این دوره به اتمام برسند.

نفع  به  تنها  نه  روزها  این  در  مرغداری  صنعت  معکوس  جهش 
با بی تدبیری مسئولان، سبب  تولیدکنندگان نیست بلکه امکان دارد 

نابودی این صنعت مهم در کشور شود.
از رونق تولید تا جهش تولید، دو شعاری که به فاصله ۱۲ ماه بیان شدند 
و هریک بیانگر توصیه های ارزشمندی هستند که مقام معظم رهبری 

در سال ها ۹۸ و ۹۹ بیان کردند.
اما یک ماه از سال جدید نگذشت و فیلم هایی مبنی بر معدوم کردن 
غیراخلاقی جوجه های یک روزه و گلایه مرغداران مبنی بر روی دست 
ماندن مرغ های گوشتی در فضای مجازی منتشر شد که این فیلم ها 
نه تنها شعار رونق تولید را خدشه دار کرده بود بلکه سبب نادیده گرفته 

شدن شعار جهش تولید شده بود.
صنعت  اینکه  بیان  با  خوزستان  استان  مرغداران  اتحادیه  رئیس 
مرغداری نابود شده است، اظهار کرد: دولت برای تأمین مرغ شب عید 
مصرف کنندگان و جلوگیری از افزایش قیمت مرغ نسبت به سال قبل 

۳۰ درصد تولید جوجه را افزایش داد.
وی افزود: جوجه ای که مرغداران ما ۴ تا ۵ هزار تومان برای پرورش 
مرغ خریداری کردند با شیوع بیماری کرونا تمام مرغ ها در سالن های 
از همه گیر شدن  پرورش مرغداری ها ماندند زیرا به علت جلوگیری 
این بیماری رستوران ها، تالارها، مراسم و دیدوبازدیدها تعطیل شدند؛ 
بنابراین مرغداران با کاهش مصرف از سوی مصرف کننده مواجه شدند.

رئیس اتحادیه مرغداران استان خوزستان ادامه داد: متأسفانه مرغداران 
هزار  بالای ۱۰  آن  پرورش  هزینه  که  را  زنده ای  مرغ  شدند  مجبور 
تومان برای آن ها تمام شده بود به قیمت ۶ تا ۶ هزار و ۵۰۰ تومان 
به  هم  ذکر شده  قیمت  این  با  مرغ  که  نماند  ناگفته  البته  بفروشند. 
فروش نمی رفت به طوری که مرغداران خودشان از کشتارگاه ها و سایر 

خریداران درخواست می کردند که پای خرید بیایند.
دامی  نهادهای  مرغداران  از مشکلات  دیگر  یکی  کرد:  تصریح  وی 
است به طوری که سال گذشته به صورت ناگهانی نهاده های دامی 

کمیاب شد و ذرتی که یک هزار و ۵۰۰ تومان بود مرغداران با هزار 
رنج و زحمت توانستند با قیمتی بالاتر از دو هزار تومان در بازار آزاد 

خریداری کنند.
رونق  در سال جدید خواستار  رهبری  معظم  مقام  اظهار کرد:  زمانی 
و جهش تولید شدند در حالی که این صنعت در سایه بی تدبیری و 
بیشترین ضرر  نابودی است و  بی توجهی مسئولان مربوطه در حال 
را هم مرغداران و بعد مردم می کنند زیرا گوشت مرغ نسبت به سایر 

فرآورده های گوشتی قیمت مناسب تری دارد.
وی با بیان اینکه مرغداران ما تنها یک شب عید را دارند که بتوانند 
فعالیت مرغداری خود را نگه بدارند، گفت: از طرف دولت هیچ گونه 
حمایتی از صنعت مرغداری صورت نگرفته است در صورتی که قانون 
داریم وقتی محصولی در بازار تقاضا ندارد اما عرضه بسیار زیادی دارد 
دولت موظف است با قیمت مصوب آن را خریداری کند که متأسفانه 

دولت حمایت مناسبی برای رونق یافتن این صنعت انجام نداد.
پروتکل  کرد:  تصریح  خوزستان  استان  مرغداران  اتحادیه  رئیس 
پشتیبانی دولت در صنعت مرغداری به طور کامل یک طرفه و به نفع 
دولت است به طوری که مرغ باید بیشتر و کمتر از یک کیلو و ۸۰۰ 
گرم نباشد و ۱۰ درصد پول مرغدار را نگه می دارند بعد از یک سال 

برای مرغدار واریز می کند.
برآورد صورت  مرغداران سراسر کشور طبق  ایام  این  در  افزود:  وی 
گرفته یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان ضرر کردند و کسی هم وجود 

ندارد تا این قشر از جامعه را حمایت کند.
صادرات؛  برای  گفت:  محصول  این  صادرات  وضعیت  درباره  زمانی 
پرداخت  عوارض  تومان  هزار  پنج  کیلو،  هر  ازای  به  باید  مرغداران 
می کردند که با پیگیری های فروان بالاخره ستاد تنظیم بازار این مبلغ 
را به یک هزار و ۵۰۰ تومان کاهش داد در صورتی که ما معتقدیم در 

راستای حمایت از مرغدار عوارض باید به طور کامل حذف شود.
وی بیان کرد: مرغداران نفس های آخرشان را می کشند و با اوضاع 

فعلی حال و روز خوبی ندارند اگر دولت حمایت نکند و برای این قشر 
از جامعه بسته حمایتی را در نظر نگیرد سبب می شود که تولیدکنندگان 

مهم ترین بخش پروتئِین با شکست مواجه شوند.
که  دارم  انتظار  گفت:  خوزستان  استان  مرغداران  اتحادیه  رئیس 

مسئولان به فکر راهکاری برای رفع مشکلات این صنعت باشند.
وی ادامه داد: در استان خوزستان هر ماه بین ۵ تا ۶ میلیون تعداد جوجه 
ریزی انجام می شود و برای شب عید برای تأمین مرغ مصرف کننده 
تعداد جوجه ریزی بیشتر می شود به طوری که در استان خوزستان برای 

شب عید ۹۹ حدود ۷ میلیون عدد جوجه ریزی انجام شد.
زمانی گفت: در سال گذشته هنگامی که مرغ آن هم درصد خیلی کمی 
به قیمت واقعی رسید سازمان صمت بیش از ۱۰۰ مرغداری را جریمه 
کرد اما حال که مرغداری ها در حال ضرر هستند مسئولان مربوطه 

کجا هستند که ببینند چگونه صنعت مرغداری در حال نابودی است.
وی ادامه داد: هیچ سالن مرغداری کمتر از ۱۵ هزار عدد جوجه ندارد و 
یک واحد ۲۰ هزارتایی در اوضاع فعلی حداقل ۱۵۰ میلیون تومان ضرر 
دیده است و هیچ مسئولی تاکنون در راستای رفع این مشکل کاری 

انجام نداده است.
رئیس اتحادیه مرغداران استان خوزستان گفت: مسئولان باید به این 
آیا  را متوجه می شود  موضوع فکر کنند مرغداری که چنین ضرری 
می تواند دوباره در این صنعت روی پای خود بایستد؟ مسئولان باید 
بدانند به علت اتفاقات پیش آمده تعداد زیادی از مرغداران از چرخه 
تولید به دلیل ضرر و زیان خارج می شوند و آن طرف جریان می بینیم 

که اوضاع برای عده ای برای واردات این محصول خوب می شود.
پایداری تولید در  از مسئولان به فکر  ادامه داد: متأسفانه خیلی  وی 
مملکت خودمان نیستند زیرا در واردات خیلی از کارهایی می توان انجام 
داد؛ به طور مثال ارز چهار هزار و ۵۰۰ تومانی را برای کالاهای اساسی 
مردم دریافت اما کالاهای دیگری وارد می کنند و قصد دارند صنعت 

مرغداری را هم وارد این فاز کنند.

اینکه  بیان  با  خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
شرایط  به  توجه  با  گفت:  هستیم،  سخت  تابستان  یک  آماده 
سال  میزان  به  بخواهند  کشاورزان  اگر  استان،  بارندگی های 
تامین  در  مشکلاتی  با  است  ممکن  باشند  داشته  کشت  گذشته 

آب در تابستان مواجه شویم.
صادق حقیقی پور با اشاره به آخرین وضعیت مصرف آب در خوزستان 
با توجه به شیوع ویروس کرونا اظهار کرد: در استان خوزستان همیشه 
تجهیزات برای فصل گرما در آمادگی قرار دارند و اکنون همراه شدن 
کرونا با فصل گرما، باعث شده است تا نگرانی خاصی در این زمینه 
وجود نداشته باشد زیرا تجهیزات آماده هستند و پیش بینی ها برای 

رشد مصرف نیز از قبل انجام شده است.

وی افزود: در حال حاضر با توجه به مسایل به وجودآمده در بحث 
شیوع کرونا، مردم آب بیشتری را مصرف می کنند و در این زمینه با 
رشد ۱۵ تا ۲۰ درصدی مصرف در خوزستان مواجه شده ایم که البته 

این میزان رشد، طبیعی و قابل پیش بینی بود.
حال  در  اینکه  بیان  با  فاضلاب خوزستان  و  آب  مدیرعامل شرکت 
استان وجود  نیاز مردم در  تامین آب مورد  حاضر مشکلی در بحث 
ندارد، تصریح کرد: در این زمینه ممکن است مشکلات اجتناب ناپذیر 
و جزیی مانند شکستگی خطوط و... را شاهد باشیم اما این مسایل 

روزمره هستند و جای نگرانی نیست.
نزدیک  بارندگی ها  امسال  اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  حقیقی پور 
بوده و مانند سال گذشته نیست، نگرانی هایی در بحث  نرمال  به 

وقوع  دلیل  به  گذشته  سال  دارد.  وجود  تابستان  برای  آب  تامین 
به  توانستند  و کشاورزان  بود  بسیار مطلوب  آب  سیلاب، وضعیت 
بارندگی  شرایط  امسال  اما  کنند  کشت  بخواهند  که  میزان  هر 
مانند سال گذشته کشت  اگر کشاورزان بخواهند  متفاوت است و 
تابستان  در  آب  تامین  در  مشکلاتی  با  است  ممکن  باشند  داشته 

شویم. مواجه 
وی با بیان اینکه آماده یک تابستان سخت هستیم، عنوان کرد: اگر 
در شهرهای  کارون  رودخانه  پایین دست  دهد،  رخ  شرایطی  چنین 
خرمشهر و آبادان قطعا با تنش های آبی مواجه خواهیم شد و در این 
زمینه انتظار داریم تا مسوولان به مساله کشت محصولات کشاورزی 

در استان توجه کنند.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

شهردار اهواز : کرونا در خوزستان در حال انفجار است
توسعه شهر با افتتاح 

پروژه های عمرانی صورت مي گيرد
اجرا  حال  در  های  پروژه  از  بازدید  در  شاعری  موسی 
شهرداری اهواز گفت: با بهره برداری از پروژه های عمرانی 
توسعه  سمت  به  که  باشیم  نوینی  اهواز  شاهد  می توانیم 

یافتگی حرکت می کند.
به گزارش سایت شهرداری اهواز استاندار خوزستان، رئیس 
و اعضای شورای اسلامی شهر اهواز به همراه شهردار اهواز 
و برخی مدیران شهرداری از پروژه های عمرانی شهرداری 
اهواز بازدید کردند و در جریان آخرین اقدامات صورت گرفته 

قرار گرفتند.
شهردار اهواز در حاشیه بازدید از پروژه های عمرانی شهرداری 
بازدید  شهری  پروژه های  مهم ترین  از  امروز  گفت:  اهواز 
داشتیم و روند اجرای این پروژه ها بسیار خوب و فعال است. از 
پروژه های مسیر اتصال پل ششم، پروژه تقاطع کارگاه قرارگاه 
خاتم، پروژه زیرگذر زردشت و مسیر اتصال آن به بلوار قدس 
بازدید  پروژه سپنتا  و زیر گذر ۱۸ متری چهارم کیان آباد و 

کردیم تا مشکلات برخی پروژه ها را بررسی کنیم.
سال  در  که  دهیم  می  نوید  مردم  به  کرد:  اظهار  شاعری 
۹۹ یک به یک پروژه های شهری افتتاح شوند و به بهره 

برداری برسند.
وی افزود: یکی از اهداف ما در این دوره از مدیریت شهری 
به  از خود  تا خاطره خوبی  پروژه ها است  انجام  تسریع در 
جای گذاریم. بنابراین در قرارداد با قرارگاه خاتم الانبیا توافق 
شد که اقدامات در سه شیفت کاری و به صورت شبانه روزی 
انجام شود که به محض ابلاغ قرارداد، کار انجام خوهد شد و 
امیدواریم هفته آتی این کار انجام شود. شهردار اهواز با اشاره 
بیان  خوزستان  استاندار  و  شهر  شورای  اعضای  حمایت  به 
کرد: امیدواریم در دوره شورای پنجم، شاهد افتتاح پروژه ها یا 

رسیدن به حداکثر پیشرفت فیزیکی باشیم.
برای  خاتم الانبیا  سازندگی  قرارگاه  کارگاه  گفت:  شاعری 
اجرای سه پروژه بزرگ عمرانی اهواز آماده شده است. تصور 
شورای شهر و مدیریت شهری این است که با بهره برداری 
سمت  به  که  باشیم  اهوازی  شاهد  بتوانیم  پروژه ها  این  از 

توسعه یافتگی حرکت خواهد کرد.

معاون مناطق نفت خیز جنوب :
83 درصد كارهای

 تعميرات انجام شده است
معاون مدیر تولید در خدمات مهندسی تعمیرات شرکت ملی 
از انجام ۸۳% درخواست کارهای  مناطق نفت خیز جنوب 
که   ۱۳۹۸ سال  در  شرکت  این  اساسی  تعمیرات  ابلاغی 

شرایط اجرای آنها فراهم گردیده بود، خبرداد.
پرویز زکی با اشاره به اینکه عملیات تعمیرات اساسی در سه 
بخش تاسیسات فرآورشی، تجهیزات فرآیندی و ماشین آلات 
دوار بالای ۴ هزار اسب بخار برنامه ریزی شده بود، افزود: در 
همین راستا ۲۰ کارخانه فراورشی، ۶۷ دستگاه ماشین آلات 
دوار، ۱۲۲ تجهیز و ۱۱ دستگاه مولد برق اضطراری تعمیر 
اساسی گردید و هم اینک نیز ۷۲ دستگاه ماشین فرآیندی 

دیگر تحت تعمیر اساسی می باشد.
وی توضیح داد: این تجهیزات و ماشین آلات شامل: انواع 
مخازن، مبدل های حرارتی، تجهیزات نمک زدایی، توربین های 
گازی، انواع کمپرسورها، الکتروموتورها، پمپ ها، ژنراتورها و 

سایر تجهیزات صنعتی و ماشین آلات فرآیندی است.
پایان،  در  تعمیرات  مهندسی  خدمات  در  تولید  مدیر  معاون 
ضمن قدردانی از همکاران تلاشگر مدیریت تعمیرات مناطق 
تلاش  از  هم  کرونا  سخت  شرایط  در  که  جنوب  نفتخیز 
پیشرفت  معنای  به  کار  میزان  این  یادآور شد:  بازنایستادند، 
و  اساسی  تعمیرات  با  مرتبط  پروژه های  درصدی  وزنی ۶۶ 
و  تجهیزات  سایر  برای  ایمن  کارکرد  تمدید  مجوز  صدور 

ماشین آلات است.
اساسی شرکت  تعمیرات  جامع  برنامه  که  است  ذکر  شایان 
ملی مناطق نفت خیزجنوب همه ساله با هدف پایداری تولید 
و ایمنی تاسیسات و صیانت از سرمایه های سازمان در سطح 
شرکت های بهره بردار، از سوی مدیریت تولید این شرکت 
برنامه ریزی و توسط مدیریت تعمیرات تجهیزات صنعتی و 

ماشین آلات فرآیندی به اجرا گذارده می شود.
 

مدیرعامل شرکت آبرسانی غدیر خوزستان :
نشتی شيرهای خط لوله 

انتقال آب غدير به اهواز رفع شد
مدیرعامل شرکت آبرسانی غدیر خوزستان از تعمیرات خط 
با تلاش  اهواز خبر داد و گفت:  اصلی آب شرب کلانشهر 
پرسنل شرکت آبرسانی غدیر خوزستان نشتی شیرهای خط 

لوله انتقال آب غدیر به اهواز رفع شد.
و  آب  سازمان  خبری  شبکه  با  گفتگو  در  یگانه  شهاب 
کارشناسان  بازدید  از  پس  داشت:  اظهار  خوزستان؛  برق 
و  خوزستان  غدیر  آبرسانی  شرکت  تعمیراتی  بهره برداری 
بررسی مسیر انتقال آب غدیر از ایستگاه ام الدبس به اهواز، 
را  تعمیر  و  ارزیابی  مسیر  این  در  موجود  گزارش مشکلات 

در کیلومترهای ۳۷و۴۳ خط انتقال در دستور کار قرار دادند.
وی افزود: با اعلام قبلی شرکت آبرسانی غدیر خوزستان و 
پیرو قطعی آب در شهرستان اهواز از ساعت ۱۲ روز دوشنبه 
۸ اردیبشهت ۱۳۹۹ پرسنل این شرکت متشکل از دو اکیپ 
تعمیراتی با حضور در محل نشتی ها توانستند تا ساعت ۲۲ 
همان روز ایرادات موجود را رفع و پایداری را به خط انتقال 
بیان  آبرسانی غدیر خوزستان  مدیرعامل شرکت  برگردانند. 
کرد: در راستای دسترسی آسان به خط لوله جاده این مسیر 
با استفاده از ماشین آلات سنگین )گریدر و بیل مکانیکی( 

درچند نقطه بازگشایی و خاک ریزی شد.
وی ادامه داد: پرسنل شرکت آبرسانی غدیر خوزستان با توجه 
به عدم واگذاری کامل خطوط لوله آب غدیر و تحمل مخارج 
سنگین تعمیر و نگهداری با تمام توان وظیفه آبرسانی را ادامه 

می دهند تا لحظه ای آب شرب قطع نشود.
گفتنی است شرکت آبرسانی غدیر خوزستان با سه ایستگاه 
قیصریه  القدس(،  )طریق  الدبس  ام  مناطق  در  آب  پمپاژ 
کلانشهر  به  آبرسانی  وظیفه  دارخوین،  و  هویزه(  )شهدای 
آبادان  شادگان،  دارخوین،  سوسنگرد،  آزادگان،  دشت  اهواز، 

و خرمشهر و روستاهای حومه را برعهده دارد.

استاندار خوزستان :

شهرداری به پروژه های بزرگ و زیرساختی سرعت بخشیده  است

رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان :

مرغداران نفس های آخرشان را می كشند

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان :

تابستان سختي در پیش داریم


